



## Sektionsmöte fotboll nr 2/2025

Datum: 2025-03-10, kl. 19:00

Plats: Rasbo IP

### Närvarande representant för:

	Sign:
X A-lag herrar: Gustav Olsson	GO
X B-lag herrar: Tomas Bergström (tills ny tillsätts)	TB
X Damjuniorerna & domaransvarig: Signe Olsson	SO
X P10-12: Fredrik Forslund	FF
X P10-12, sjukvårdsmaterial: Simon Rundberg	SR
X F12-13, sekreterare: Jessica Sadjak Framming	JSF
X F12-13, kassör: Johan Wiksten	JW
X P13-14: Ida Holm	IH
X F14-15, ansvarig sociala medier: Johan Garstrand	JGa
X P15, materialare: Niklas Dahlin	ND
X P15, ordförande & kioskansvarig: Nastasha Mattsson	NM
X F16/17: Jan Nilsson	JN
X Team 18: Johanna Söderblom	JS
X Karl Sundelius (del av tid)	KS

### Frånvarande representant för:

P15 & P17: Johan Grinsvall	JGr
F16/17, utbildningsansvarig: Mikael Salenstedt	MS
P/F-19: Moa Olsson	MO
P/F-19: Sara Leijon	SL

Delges: Huvudstyrelsen samt sektionen

Nästa möte: 2025-04-28 kl 19.00

Ledarmöte: 2025-03-17 kl 19.00

Tid: 19:00 – 21:00

Plats: Rasbo IP

### Numrering av protokoll

Punkterna numreras med tre positioner där första siffran anger vid vilket möte frågan togs upp, andra siffran anger dagordningsrubrik och tredje siffran anger ärendets ordningsnummer. Ej avslutad fråga behåller sitt nummer i följande protokoll. Färdigbehandlad punkt tas bort ur protokoll. Tillägg i kvarstående punkt anges med ordet "Tillägg" följt av protokollsdatum. I högermarginalen anges signatur för den som är ansvarig för punktens behandling. Punkt som uppdateras vid varje möte ges inget löpnummer.

## **1 Öppnande av möte**

## **2 Genomgång av föregående protokoll**

2.2.1 Föregående protokoll godkändes.

## **3 Ekonomi – info, budget, bokslut**

1.3.4 Herrlaget önskar köpa en kamera för att kunna filma matcher (13 000 kr).

Tillägg 250310: Dialog mellan HS, innebandy och fotboll

2.3.1 Budgeten behöver beslutas. HS har möte i mitten av mars. Damjuniorerna ligger kvar som ungdom i budgeten.

2.3.2 Cupbidrag: Max 3000 kr/lag och år från HS. Ytterligare bidrag kan ges från sektionen.

2.3.3 Behöver vi förtydliga och skicka ut till lagen kring att 10% vid all försäljning, sponsring etc ska gå till sektionen?

## **4 Senior, lägesuppdatering från lagen**

A-lag herrar – trupp, tränare, träningstider, övrigt

Tränar två gånger/vecka just nu, många spelare i truppen. En ny spelare, flera har provtränat.

B-lag herrar – trupp, tränare, träningstider, övrigt

Ca 26 st spelare. Börjar träna i april.

## **5 Ungdom, lägesuppdatering från lagen**

Damjuniorerna

19 tjejer. Träning 2 ggr/v, varav en träning i Tuna. Behov av bollar. Önskar få damlagets tröjor. Efterfrågar bortaställ/större västar att låna. Dispens är sökt och godkänt för 09:or.

P10-12

Träning 1 ggr/v tillsammans med P13+P14 ibland. Bokar träningar i Rasbokil från början av april. Träningsläger i mitten av april i Rasbokil. Tröjbehov. Wattholmacupen (P10-12) + Falu sommarcup (P10-11)

F12-13

Delar av laget tränar 1 ggr/v, resten kör innebandy eller annan träning. Träningsläger första helgen av april i Hall 2000.

P-13/14

Inomhusträning på sön, tränar i Rasbokil från april. Cuper planerade. Föräldramöte i mars. P13 är ca 6 st. P14 är ca 18 st. Fler tränare behövs.

F-14/15

Kör på med träningar i Löten en dag/v och fys utomhus en gång/v. Cup på Åland i mars. Träningsmatch sista helgen i mars. Nya tröjor behövs.

P-15

De flesta kör innebandy, paus i fotbollen. Ledarmöte har hållits. Ska komma igång snart. P16 ingår i laget.

## F-16/17

Uppehåll över vintern. Många kör innebandy.

## P-17

-

## Team 18

Ska Team18 och P/F19 träna ihop? Avvakta till skolan börjar? Kommer någon ledare från P/F 19 följa med? Team 18 bokar en träff med P/F 19.

Fråga om anmälan till underhållsdag: har man flera barn så anmäler man för alla barn om man kommer eller ej.

## P/F-19

-

## **6 Domare**

8.6.1 Ny domaransvarig behöver bjudas in till nästa möte. NM

Tillägg 250310: Kalle ringdes upp, är dock tveksam att bli domaransvarig pga för få domare. Kalle anser att föräldrar behöver hjälpa till att döma då antalet domare inte är tillräckligt. Minst 2 föräldradomare/lag behövs. Domaransvarig i varje lag bör kunna ha rollen som extra domare vid behov eller mandat att sätta in annan förälder då domare ej kommer.

Nya domare: bör gå digital kurs, gå bredvid en match samt döma tillsammans i början. Föräldrar behöver gå kurs omgående, tas upp på ledarträffen.

Kalle tar upp som förbättringsförslag: för att få fler att ställa upp för föreningen behöver vi räkna antal timmar som alla föräldrar ställer upp för fotbollssektionen eller RIK (funktionärstimmar). Vi behöver sätta en minsta summa timmar som alla ska ställa upp lika andra föreningar i Uppsala. Detta tas upp med HS som förslag till förbättring i föreningen.

1.6.1 Endast 2 domare är intresserade av att vara kvar 2025. Inga killar är kvar som domare. TB

1.6.2 Signe har kollat med Funbo – de hade 10 domare under 2024. Kan vi ta hjälp av dem i år? SO

Tillägg 250310: Signe tar kontakt.

1.6.3 I år får 2011 gå domarutbildning. Förfrågan går ut till tonåringar födda 2011 och äldre. SO

Tillägg 250310: Vi har fått 3 nya domare: 2 killar o 1 tjej

1.6.4 En dialog bör tas med tidigare domare varför de ej vill fortsätta döma matcher. SO

Tillägg 250310: TB tar kontakt med tidigare domare som slutat och kollar intresse.

1.6.5 Vi behöver ha minst 8-10 st domare inför säsong. Kan vi hitta vuxna eller äldre som kan utbildas och döma matcher då ungdomarna inte kan? SO

## **7 Material**

8.7.3 Önskemål finns att numrerade västar för bortamatcher köps in alt att bortaställ ses över och finns tillgängliga för alla. ND

Tillägg 250120: Bortalagsvästar och bortalagströjor behöver beställas så det finns till säsongstart. Ska det läggas in i budgeten?

Tillägg 250310: ND kollar pris på västar som bortaställ, beslut tas om ev inköp vid nästa möte. Tre bortaställ finns idag, tre nya ska köpas in.

## **8 Utbildning**

- 8.8.1 HLR-kurs hålls under våren. Kallelse kommer gå ut. ALLA  
Tillägg: Kallelse har gått ut, kurs blir 2025-04-07.  
12 platser i första skedet. En/lag bör gå.

## **9 Serieläggning**

- 2.9.1 Förarbete pågår i flera lag. Det går att anmäla i Fogis nu. ALLA

## **10 Kiosk**

- 2.10.1 -

## **11 Fotbollens dag 2025 (F14-15) – 14 juni**

- 2.11.1 Datum för Fotbollens dag den 14/6.

## **12 Fotbollsskola 2025 (P12)**

- 1.12.1 Planering pågår.  
Tillägg 250310: Anmälan är öppen. Info kommer läggas ut i laget.se

## **13 Nya lag**

- 1.13.1 Team 20 ska startas i år. Plan tas fram. FF  
Tillägg 250310: FF är med och startar upp laget/tar ledarrollen till hösten. P17 hjälper till att starta upp laget.

## **14 Rasbo IP – Planskötsel**

- 2.14.1 -

## **15 Allmänt – Rasbo IK-mailen**

- 2.15.1 -

## **16 HS – Info från senaste mötet**

- 2.16.1 -

## **17 Årshjul – Årschema fotboll**

- 2.17.1 Alla ska redovisa belastningsregistret till Simon (via Messenger) ALLA  
Januari: Verksamhetsberättelser skickas till HS, Belastningsregister redovisas, Budgetmöte hålls, Budget lämnas till HS (mitten jan)  
Februari:  
Mars: Ledarmöte fotboll  
April: Underhållsdag, utomhusträningar vid Rasbokilsbygdegård 100kr/tillfälle

Maj: IP öppnas, Spelaravgift betalas in, Fotbollens Dag

Juni: Fotografering

Juli: Sommarfotboll

Augusti: Fotbollsskola

September:

Oktober: Underhållsdag, IP stängs

November: Träningsstider för vintersäsongen

December: Verksamhetsberättelse/lag

## 18 Övrigt

***Följande togs upp vid Verksamhetsutveckling 2024 (se sep protokoll), ses över inför säsong 2025:***

- 8.18.4 Hur förhindrar vi att barn och ungdomar slutar i våra lag?  
Viktigt att ställa frågan till dem om de trivs och vad som kan förbättras i laget. Enkät/utvecklingssamtal ska skickas ut i alla lag.
- 8.18.5 Fler föräldrar behöver engagera sig som ledare. Det är ett fåtal ledare som engagerar sig i många lag (fotboll/innebandy) eller har uppgifter och engagemang inom RIK.
- 8.18.6 Inför att lag börjar köra 5-mannaspel – ska de då slås ihop med nästa lag och att vi delar upp de på pojkar resp flickor?
- 8.18.7 Rutiner kring matchvärdsskap ses över.  
Planera pregame innan matcher, ev lottförsäljning. Specifiera ner skallkrav för matchvärdsskap för resp sektion. Hissa flaggor ingår i uppgiften. Rutiner kring hur man ska parkera ses över så att fria vägar hålls och att räddningstjänst ALLTID kan komma in på plan samt fram till Klubbhuset.  
Tillägg 250310: ND kontaktar Fanny för att få nya västar, material mm. Matchsvärdsansvarig behöver utses i alla lag – annars bär styrelsen ansvaret. Digital utbildning finns att gå, alla föräldrar bör gå denna. Rutiner för matchvärdsskap ses över inför säsongen.
- 8.18.8 Inför ny säsong och vid nya ledare önskas det ledarträffar.  
Instruktioner för kassörer, lagledare, tränare osv ses över samt vilka uppgifter som ska tas om hand och fördelas inom laget. Fadderverksamhet efterfrågas på ledarnivå. Rutiner kring överlämning av uppgifter ses över.
- 1.18.1 Ovan punkter behöver sammanfattas i Fotbollens Verksamhetsplan. Förslag på utkast kring ovan punkter tas fram. NM, JSF
- 1.18.2 Ett förslag är att ha Fotbollsskoj för nystartade lag med ungdomar som ledare. Träningar på helgerna. När de blir äldre kan de skapa ett lag för flickor resp pojkar.
- 1.18.4 Digital kurs för matchvärdar finns. NM kollar och återkommer. NM
- 2.18.1 Agenda Ledarmöte: träningsstider, matcher, kiosk (minsta köpbelopp mm), spelaravgifter (samma som förra året), inlåning av spelare (när man lånar spelare från lag måste alla tillfrågas, info bör tas med spelarna/föräldrarna). Laginfo, sponsorer, cupbidrag, närvaro vid underhållsdag, material, foto, tränarutbildning, domare, verksamhetspolicyn, fotbollens dag, fotbollsskola, fotbollsbolaget, nya lag, regler kring mål, belastningsregistret, LOK-stöd mm mm

2.18.2 Fotbollsbolaget i år är för 2014 och äldre? Kan träningen läggas redan kl 17.30-18.30? JN kollar med dem innan Ledarträffen.

**19 Nästa möte**

Ledarmöte: 2025-03-17 kl 19.00

Nästa ordinarie möte: 2025-04-28 kl 19.00

**20 Mötet avslutas**